

## Statement

### Kobe Steel Ltd. / Mitsubishi Materials K.K.

Es wird mitgeteilt, dass in den vergangenen Jahren kein Unternehmen der Wickeder Group Material zur Weiterverarbeitung direkt von Kobe Steel Ltd. oder Mitsubishi Materials K.K. erworben hat.

Des Weiteren hat eine Überprüfung ergeben, dass auch über Dritte kein Material zur Weiterverarbeitung bezogen wurde, welches von Kobe Steel Ltd. oder Mitsubishi Materials K.K. hergestellt wurde.

Es ist somit nach den vorliegenden Informationen davon auszugehen, dass bei keinem Unternehmen der Wickeder Group Metalle mit falschen Herstellerangaben von Kobe Steel Ltd. oder Mitsubishi Materials K.K. verarbeitet wurden.

We hereby assure that in the past years no company of the Wickeder Group has acquired any material for further processing directly from the Kobe Steel Ltd. or Mitsubishi Materials K.K.

Furthermore, a review has shown that no material for further processing was purchased from a third party, which was produced by Kobe Steel Ltd. or Mitsubishi Materials K.K.

Therefore, according to the available information, it can be assumed that no metals were processed at a company of the Wickeder Group with incorrect manufacturer information of Kobe Steel Ltd. or Mitsubishi Materials K.K.

Wickede (Ruhr) Januar 2018

#### **WICKEDER Group**



B. Peters  
Head of Procurement



A. Knapp  
Head of Legal & HR